
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Hege Størseth 
Tid: 21.01.2024 kl. 18.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Hilde Ofstad, Hege Størseth, Astrid 
Svinsås, Kine Bjørkvoll, Tuva Sommerschild, Astrid Gunnesmo. 
Ikke til stede: Thea Marie Aftret 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad. 
Referent: Kine Bjørkvoll 
 
Saksliste:  

01/24  Godkjenning av innkalling 
02/24  Godkjenning av referat fra sist styremøte 
03/24  Post 
04/24  Medlemsmøte 
05/24 Årsmøte 
06/24 Økonomi 
07/24 Spons 
08/24 Førstehjelpskurs 
09/24 Klubbmesterskap dressur 
10/24 Eventuelt 
11/24 Nytt styremøte 
 
 

01/24  Godkjenning av innkalling 
Innkalling er godkjent. 
 
02/24 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
03/24 Post  
NIF har lagt ut oversikt over hvilke ting man kan søke. En av sakene er noe vi definitivt kan 
søke på. 
Medlemskontingent er sendt ut. Vi har mistet noen og fått noen nye medlemmer. Vi har ikke 
oversikt over hvordan vi kommer ut på medlemstallet før fristen for betaling av kontingent. 
Anleggskonferanse 27.januar. Langvarig arrangement på formiddag, så ingen ser mulighet for 
å delta. 
Rideskolekonferanse. Videresendt til rideskolene i området, noen av dem har meldt at de skal. 
 
04/24  Medlemsmøte 
Hilde har ordnet med KS på Skaun rådhus for medlemsmøtet. Det er gitt klarsignal for at dette 
ikke koster oss noe. 
Oppstart medlemsmøte kl18.00. Oppstart Ziggy 19.00 
Lett servering. Kaffe/te, kanskje noen kan bake? 
Ziggy har gitt klarsignal på at hun kommer. Skal vi invitere andre klubber til å komme og 
høre på henne? En liten sum for andre klubber. 
 

- Årshjul 
- Informasjon om rekruttkarusellen 
- Cup’er arrangert av ORK 



- Cup’er arrangert av andre klubber 
- Innspill fra klubbens medlemmer, hva ønskes? 

En må stå ved døra, slik at ikke andre klubber kommer inn før medlemsmøtet er ferdig. Vi må 
finne ut av dette med nøkler. 
Hilde sjekker hvor mange det er plass til i salen. 
 
05/24 Årsmøte, budsjett, årsmelding, årsplan, regnskap 
Det går fort mot årsmøtet. 
Må skrive årsmelding, Vi følger mal for årsberetning for årsmøte som ligger ute på nett 
(idrettsforbundet.no). Kine begynner å skrive. 
Dugnad må gjennomgås. 
Gjennomgang av komitèarbeid. Styret må kontaktes ang avtaler og lagerbeholdning. 
 
Sommeravslutning. Skal vi vurdere Pinsegrilling? Høre med Øysand om det er mulig for 
klubbens medlemmer å låne en boks for å kunne delta? Ragnhild sjekker. 
 
Det ble på årsmøtet etterlyst en familiedag. Spørre på årsmøtet om noen ønsker å ta ansvar for 
å arrangere. 
 
Høre med Orkland kommune om lån av rom på Rådhuset. Ragnhild tar en telefon og hører. 
 
06/24 
Fiken er oppe og går. Ragnhild og Kine har ferdigstilt regnskapet for 2023. Kontoer stemmer 
nå med regnskapet. 

07/24 Spons 
Det er utarbeidet et sponsorbrev. Ragnhild kjører seg en runde. Det ble brukt alt for mye tid 
på oppfølging av e-poster sist. Flere som kan sjekke med sine kontakter? 
 
08/24 Førstehjelpskurs 
Ragnhild har vært på førstehjelpskurs. Hører med kursholder om det er noen mulighet. 
Kine sjekker med venninne i Ambulanseforum. 
 
Må være rettet mot ulykker som går på typiske situasjoner vi kan havne i på stevner, men 
også for andre ting som kan oppstå. 
 
Skjermingspresenning på skaffes før sprangstevnet. 
 
09/24 Klubbmesterskap 
Dressur: 
På et annet stevne red begge til samme prosent og helhetsinntrykk. Det ble på dette stevnet 
besluttet å ri på nytt. Vi må ta en avgjørelse på hva vi gjør med dette. Vi må tenke på 
hestevelferden.  
Sjekker KR, finner følgende: KR I §147.2c. Her er loddtrekning løsningen og vi skriver inn 
dette i vårt statuttene våre. 
 
Sprang: 
Det har ikke vært klubbmesterskap i ponni på noen år. Vi har ikke hatt nok påmeldte i 60cm. 
Styret ser ikke at vi kan tilpasse reglene for dette i år, det vil bli urettferdig for noen uansett. 
Vi kan se på dette neste år dersom problemet vedvarer. Styret sitter med en felles følelse av at 
det kommer flere rektutter i disse klassene fremover. 



 
10/24 Eventuelt 
Sekretariatet. Astrid venter baby, og kan ikke love seg ut på alt. Vi må få med oss flere som 
ikke sitter i styret, og som ikke rir selv eller har startende barn. Er noen fra hestelinja Skjetlein 
aktuelle. Har vi medlemmer som rir, men som ikke starter stevner selv? 
Astrid kan lage en beskrivelse «Sekretariat for dummies».  
 
10/24 Nytt styremøte  
03.mars 2024 kl.18 (kun årsmøte som er sak). Hos Astrid G. 
 
 
Kine Bjørkvoll 
 

Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 
KSsalen Skaunrådhus Sjekke hvor mange det er 

plass til og finne ut av 
nøkler. 

Hilde 

Årsmelding Begynne å skrive basert på 
Idrettsforbundets mal. 

Kine 

Pinsegrilling/sommeravslutning Sjekke med Øysand Ragnhild 
Årsmøte Sjekke med Orkland 

kommune om lån av rom 
Ragnhild 

Førstehjelpskurs Sjekke med kursholder Ragnhild 
Førstehjelpskurs Sjekke med Stine i 

Ambulanseforum 
Kine 

Skjerminspresenning Skaffe 2x5-2x6m. Evt to 
mindre 

 

Skrive inn info i statuttene våre 
for dressur 

Loddtrekning ved identiske 
resultater. 

Ragnhild 

Sekretariat Spørre jentene på Skjetlein 
om de kan være interessert 

Ragnhild 

Skretariat Skrive «Sekretariat for 
dummies». 

Astrid S. 

   
Leiekontrakt hestehenger Gjennomgang av forslag Alle 
Juniorgruppe lodde stemningen på neste 

årsmøte/medlemsmøte 
Ikke satt 

Sette plan for 2024  Sak overføres til styremøte 
januar 2024. 

Refleksvester Veterinær Bestille Ragnhild 
Befaring Motorsportssenteret  Ikke satt 
Statutter for spons av klubbens 
medlemmer 

Utarbeide forslag, sendes til 
resten av styret for 
gjennomlesing. 

Kine 

Loddsalg 2024 Finne en god løsning Overføres til senere 
styremøte 



Storcash Opprette medlemskap for 
bedre priser 

Kine 

Møte med områdeansvarlige Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 

 
 


